
Gävle BK:s styrelsemöte 2010‐08‐31 

Närvarande:  Rolf Scherdin 

  Ann Axell 

  Lars Wirdby 

  Eleonore Kronbäck 

  Patricia Kronbäck 

  Ingegerd Eriksson 

  Per Malmström 

   

1. Ordförande Rolf hälsade alla välkomna till dagens möte. 
Per valdes till sekreterare. (Ingegerd kom senare till mötet) 
 

2. Ekonomi 
Ann redogjorde för vår ekonomi. Vi har ett positivt kassaflöde. 
Första halvåret har antalet spelare på våra tävlingar sjunkit något. 
Ann kommer att skicka ut en ekonomisk rapport till Styrelsen efter bokslut 31/8 ‐10 
 

3. Lokalfrågan 
Lars och Rolf redogjorde gällande nuläget för ny lokal. 
  Förhandlingar pågår med den nya hyresvärden – Gavlegårdarna 
  Förbundet Svensk Bridge är positiva att flytta in i en del av lokalerna. 
  FSB har kontrakt med sin hyresvärd till september 2012. 
  Detta kan medföra en kostnadsökning för vår klubb de närmaste åren. 
  För att hålla nere våra kostnader vid byte, måste vi ha sponsorhjälp. 
Med den ekonomiska redovisningen som Rolf gjorde på mötet, ställer alla i styrelsen bakom 
förslaget. 
Rolf och Lars kommer att förhandla fram ett slutgiltigt förslag. 
Styrelsen kommer att kalla till ett extra medlemsmöte Tisdag den 14 september kl 1730. 
Detta kommer att anslås på klubben och på vår hemsida. 
Dessutom kommer det att informeras muntligt vid våra speltillfällen. 
 

4. Ny tävlingsansvarig 
Per kommer att flytta från Gävle under hösten och Patricia kommer att bli ny tävlingsansvarig 
från 1 oktober.  
 

5. Kurs och Tävlingsverksamheten 
Annonsering för Nybörjar‐ och fortsättningskurs går enligt planerna. Kurserna startar onsdag 
den 15/9. 
Brickor för dessa kurser fanns på den gamla datorn/brickläggningsmaskinen. Per kollar att 
det fungerar på den nya! 



Den individuella tävlingen på onsdagarna har varit mycket populärt under sommaren. Tack 
till de som har fixat detta! 
För att förbättra vår ekonomi inför lokalbytet kommer vi att minska subventioneringen till 
tävlingar enligt följande: 
  DM‐damer kval => 100 kr/par (Distriktsförbundet gör det också) 
  Allsvenskan => endast anmälningsavgiften. Div 1&2 får resekostnadsersättning från 
FSB. 
  Övriga DM‐tävlingar utgår ingen subventionering 
Sanktion för vår inflyttningstävling under mellandagarna kommer att sökas. 
 

6. Övriga frågor 
Från 1 september kommer Pensionärernas Bridgeförening ingå som del av Gävle BK. Per 
överraskar dem vid deras första speltillfälle. 
Det saknas deklarationskort på klubben. Per fixar detta. 
Tyvärr har vi inte fått igång vår ”gamla” brickläggningsmaskin än. Nya försök görs under den 
närmaste tiden. 
Utbildning i Ruter och Spader kommer att ske vid utbildningshelgen – 13 &14 november – 
som Gävleborgs DF kommer att hålla i Gävle. Då kommer även TL‐utbildning ske. 
 
 

7. Nästa möte kommer att bestämmas efter det extra medlemsmötet 

 

Med pennan: Per Malmström  Justeras: Rolf Scherdin 

 


